总第 269 期 6

2019年12月10日出版

全国中文核心期刊

主编李新烽副主编王林聪常务副主编安春英

编辑委员会

王刘安李李杨 沐张张洪贺黄俄聪民英山彪光涛春红红萍兴民郑旭彪光涛春红红萍兴民罗新建宏振 横志志西马车或建筑 人

编辑部主任 安春英副 主 任 詹世明

执行编辑 樊小红

月 录

· 热点透视 ·

3 对冲视角下的俄罗斯对非洲政策 强晓云

・主题讨论・

中东政治发展与安全治理

22 中东政治发展危机的安全结构约束 章 远

[44] 伊斯兰革命卫队与伊朗政治发展

王国兵 王铁铮

[69] 伊拉克库尔德伊斯兰运动的发展演变 及其影响 肖文超

93 中东安全形势新变化及中国参与地区安全 治理探析 李伟建

・研究论坛・

110 十二伊玛目派传统政治思想的演进及其根源

王 凤

[135] 现代土耳其女性主义思潮与运动的嬗变

杨玉龙

[159] 《西亚非洲》2019 年总目录

赵革

WEST ASIA AND AFRICA

 $\frac{\text{No. 6}}{\text{December 2019}}$

Published by Institute of West Asian & African Studies, Chinese Academy of Social Sciences Add: 3 Zhang Zizhong Lu, Beijing 100007, China

E – mail: waaa@ cass. org. cn Website: http://www.xyfzqk.org/

| $C \cdot O \cdot N \cdot T \cdot E \cdot N \cdot T \cdot S$ | |
|---|------------|
| IN FOCUS | |
| 3 Russia's African Policy from the Perspective of Hedging Qiang Xiao | oyun |
| SPECIAL ISSUE | |
| Political Development and Security Governance in Middle East | |
| 22 Crises in Political Development with Structural Security Constraints in | |
| the Middle East Zhang Y | <i>uan</i> |
| 44 Islamic Revolutionary Guard Corps and Iranian Political Development | |
| Wang Guobing & Wang Tiezh | neng |
| 69 On the Development of the Iraqi Islamic Movement of Kurdistan and | |
| Its Impacts Xiao Wence | chao |
| 93 New Changes of Middle East Security Situation and China's Participation | on |
| in Regional Security Governance Li Wei | ijian |
| ACADEMIC FORUM | |
| 110 The Evolution and Roots of the Traditional Political Thought of the Twe | elver |
| Wang F | 7eng |
| 135 The Evolution of Modern Turkish Feminist Thoughts and Movement | |
| Yang Yui | long |
| 159 Catalogue in 2019 for West Asia and Africa Zhao H | Ping |